
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 29. september 2015 hos Kirsten 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

a. Repræsentantskabsmøde - den 15. juni deltog Øjvind i repræsentantskabsmødet for Holme 

Parkvej. Indtil videre er der ikke modtaget noget referat fra dette møde, men det er stadig 

ikke helt klart hvem der har ansvar for vådområderne ved Holme Parkvej. 

 

2. Mails til bestyrelsen – 1 bebeboer har siden sidste bestyrelsesmøde sendt mails til bestyrelsen vedr. 

haveaffald samt manglende klipning af hæk. Dette er afklaret på en pæn og ordentlig måde. 

 

3. Sommerfest august 2015 

a. Der mangler endnu evaluering fra festudvalget af sommerfesten. Festudvalget har holdt 

omkostningerne inden for budgettet på kr. 10.000,00, udgifterne løb op i kr. 9.963,00. 

Bestyrelsen har ikke hørt noget negativt omkring denne fest, men der var mange positive 

tilkendegivelser vedr. orienteringsløbet som mange fandt rigtig spændende. 

 

4. Opfølgning på henvendelse fra 82B 

a. Bestyrelsen kontakter Århus Kommune for om muligt at få klare retningslinjer for hvordan 

hegnet skal beskæres/behandles. 

Når der er nyt fra kommunen behandles svaret i bestyrelsen og derefter kontakter 

bestyrelsen 82B. 

 

5. Orientering om gravearbejde 

a. Bestyrelsen har kigget på dette og formanden Øjvind har været med graveformanden. Der 

bliver gravet i ”fortovet” og ikke i indkørsler, hvis man ikke skal tilsluttes.  Info kan findes på 

hjemmesiden. 

 

6. Legeplads 

a. Det er aftalt med tømrer Jan at trappen på legepladsen laves snarest, formand Øjvind rykker 

Jan for snarlig action. 

 

Referent Ria 

 


